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Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 16. jednání 

Rady města Heřmanův Městec  konané dne 3. 10. 2017 ve 13:00hod. 

kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 
Přítomni: Josef Kozel, Otakar Volejník, František Dvořák, MBA, Petr Kotora, MBA, Tereza Machová, PharmDr, Jiří 

Pošík, Jan Řehák  

Omluveni:   

Zapsal:  Ing. Ivana Jankovská, tajemník  

Přizváni: ,    

 

Text zahájení: 

Pan starosta přivítal přítomné a pozvaného hosta - ředitelku MŠ Jonášova paní Mgr. Hanu Vaňkovou. Paní ředitelka 
stručně shrnula situaci od jejího nástupu do funkce, sdělila, že má v plánu nové sociální zařízení a rekonstrukci 
elektroinstalace (doporučuje revizní zpráva), ale bez projektu nelze sdělit předpokládanou částku.  Zvažuje plynofikaci 
kuchyně a proto plánovaný nákup el. sporáku navrhuje odložit. Budova je 40 let stará a tomu odpovídá stav odpadů, 
dlažeb. Chybí zázemí pro učitelky (jídelna a šatna) a je nutná rekonstrukce ředitelny. Shromažďuje podklady pro žádost o 
dotaci na rekonstrukci zahrady, má přislíben příspěvek od SRPDŠ a zbývá pokrýt 40.000,- Kč o což žádá zřizovatele. 
Konstatovala, že aktivity Radovánku omezují provoz školky (funguje po pracovní době a o sobotách a nedělích), 
neškolkové děti používají herní prvky v zahradě, lezou na střechu - problém s bezpečností. Pan místostarosta hledá řešení, 
prostory Radovánku jsou záložní pro rozšiřování školky (novela školského zákona o povinném umisťování 2 letých a 
starších dětí do školek). Pan starosta připomněl vývoj problematiky školských obvodů a smluv o umisťování dětí do školek. 
Dotázal se na rozpočet a zda v něm jsou zohledněny investiční požadavky. Paní ředitelka odpověděla, že nikoliv, nicméně 
připraví a projedná s panem místostarostou.  

Po prezentaci paní ředitelky pan starosta zahájil jednání a konstatoval, že nejsou připomínky k zápisu z minulého jednání, 
který byl zveřejněn na úředních deskách a navrhl doplnit program o bod "Dodatek ke smlouvě o poskytování soc. služeb". 
Doplněný program schválen. Konstatoval, že členka  rady p. PharmDr. Machová se omluvila z pracovních důvodů a dostaví 
se v průběhu jednání. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Kontrola usnesení 

2. Komise koncepce a rozvoje města 

3. Komise dopravní a veřejného pořádku 

4. Zřízení věcného břemene - p. Salfická 

5. Odprodej pozemku p.č. 582/15 a st. 2362 

6. Odprodej části pozemku p.č. 144/1 

7. Směrnice k vnitřní kontrole - kontrolní řád 

8. Změna vnitřní směrnice č. 16 - Veřejné zakázky 

9. Výměna oken a dveří v č.p. 22 - výběr dodavatele 

10. Rozšíření projektové dokumentace elektroinstalace a modernizace sokolovny  - výběr dodavatele 
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Bod Věc 

11. Parkoviště a chodníky v ul. Havlíčkova - výběr dodavatele 

12. Výměna oken a dveří v č.p. 586 - výběr dodavatele 

13. Finanční vyhodnocení pouti 2017 

14. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města v rámci Programu 
regenerace 

15. Dotace Pardubického kraje - provoz TIC Heřmanův Městec 

16. Redakce Leknín.TV 

17. Dotazníkové šetření - ul. Barákova 

18. Dodatek ke smlouvě o poskytování pečovatelské služby 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu usnesení s termínem splnění  od 19.9.2017 do 2.10.2017. Usnesení byla splněna, s 
vyjímkou usnesení č.R/2017/300  -  Zajistit vypsání nového zadávacího řízení na veřejnou zakázku "Stavební úpravy 
3. NP v č.p. 288", kde je nutný statický posudek a vedoucí odboru Správy majetku navrhuje termín pro splnění 
usnesení prodloužit do 14.11.2017. 

Usnesení č. R/2017/340 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou kontrolu usnesení s termínem splnění 19.9.2017 až 2.10.2017 

I I .   s c h v a l u j e  

prodloužení termínu pro splnění usnesení  č.R/2017/300  -  Zajistit vypsání nového zadávacího řízení na 
veřejnou zakázku "Stavební úpravy 3. NP v č.p. 288", z důvodu pořízení statického posudku na 14.11.2017. 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

2.  Komise koncepce a rozvoje města 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil zápis z jednání Komise koncepce a rozvoje města a konstatoval, že přišla opožděně stanoviska 
k žádostem o odprodeje popř. směny pozemků (cca po 2 - 3 měsících od žádosti pracovníků Správy majetku.  
Vyjádření ke směně s kynologickým svazem není v souladu s názorem odboru ani členů rady. Pan starosta  uvedl, že 
vznikla dohoda o způsobu vyjádření komise v obdobných případech: referentka Odboru Správy majetku vyžádá 
vyjádření od vedoucího odboru, architekta a Komise koncepce a rozvoje s udaným termínem, do kdy je třeba zaslat 
jejich vyjádření, tak aby bylo možno zpracovat žádost a zařadit do materiálů k projednání radě města. 

Usnesení č. R/2017/341 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  



Strana 3/10 

zápis z jednání Komise koncepce a rozvoje města č.4/2017 

 

3.  Komise dopravní a veřejného pořádku 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání zápis z jednání Komise dopravní a veřejného pořádku č.6/2017. S doporučeními a 
závěry komise (umístění dopravního značení a informace o správném parkování a jeho následná kontrola) byl 
osobně seznámen velitele MP Roman Charvát. Připomněl, že městský rozhlas je do informování o průběhu stavby 
I/17 již zapojen. 

Usnesení č. R/2017/342 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání Komise dopravní a veřejného pořádku č.6/2017 

 

4.  Zřízení věcného břemene - p. Salfická 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil ke schválení Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene  - služebnosti a smlouvu o 
právu provést stavbu č. IV-12-2009266/VB/01. Jedná se o umístění nového kabelového vedení NN v délce 28 bm na 
pozemku města parcelní číslo 2070  v k.ú. Heřmanův Městec. Poplatek za zřízení je dle usnesení č.50/2015 ze dne 
21.9.2015 stanoven ve výši 15.000,- Kč + DPH. 

Usnesení č. R/2017/343 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene - služebnosti a smlouvu o právu provést 
stavbu č. IV-12-2009266/VB/01 se společností ČEZ Distribuce 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru o zřízení věcného břemene - p. Salfická 

Termín: 20.10.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5.  Odprodej pozemku p.č. 582/15 a st. 2362 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost pana Štefka o odprodej pozemků parcelní číslo 582/15 a st. 2362 v k.ú. 
Heřmanův Městec - Ježkovka. Pan Štefek má tyto pozemky od města pronajaté, pan starosta ukázal na mapě města 
o jaký se jedná pozemek. Dle vyjádření architekta města prodeji těchto pozemků v této části Ježkovky nic nebrání, 
jelikož kolem tohoto pozemku město již žádné další pozemky nevlastní. Ostatní pozemky v lokalitě Ježkovka architekt 
doporučuje neprodávat, protože se jedná o rekreační zóny pokaždé s různými parametry. Pan Štefek uhradí poplatek 
za vklad do katastru nemovitostí, daň z nabytí nemovitých věcí a část za vyhotovení geometrického plánu. 
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V průběhu projednávání tohoto bodu se na jednání dostavila PharmDr. Tereza Machová a z jednání se omluvil z 
pracovních důvodů p. Fr. Dvořák, MBA. 

Usnesení č. R/2017/344 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   d o p o r u č u j e  

odprodej pozemků parcelní číslo 582/15 o výměře 340 m2 a parcelní číslo st. 2362 o výměře 19 m2 za cenu 301,- 
Kč/m2  za panu Jaroslavu Štefkovi, Husova 789, Chrudim 537 01 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru na odprodej pozemků p.č. 582/15 a st. 2362 

Termín: 20.10.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6.  Odprodej části pozemku p.č. 144/1 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta přednesl žádost pana Kubelky o odkup části pozemku parcelní číslo 144/1 v k.ú. Heřmanův 
Městec. Jedná se o pozemek, na kterém má být vybudováno parkoviště u autobusového terminálu a připomněl, že 
se jedná o strom na hranici pozemku žadatele i města a žádost se týká části pozemku kam strom narostl. Plánovaný 
dopravní terminál tam nezasahuje, jedná se o veřejnou zeleň v rámci budování parkoviště u terminálu. 
Pan starosta přednesl návrh na změnu usnesení: RM nedoporučuje odprodat část pozemku 144/1 v k.ú. Heřmanův 
Městec panu Leoši Kubelkovi, Tylova 380, 538 03 Heřmanův Městec.   
Nejdříve bylo hlasováno o tomto protinávrhu: PRO: p. Kotora, MBA, p. Kozel, PharmDr. Machová,  ZDRŽEL SE: 0,  
PROTI: p. Řehák, p. Volejník, p. Pošík. 
 
Následně bylo hlasováno o původním návrhu usnesení:  PRO: p. Řehák, p. Pošík, p. Volejník,  ZDRŽEL SE: 0, PROTI:p. 
Kotora, MBA,  p. Kozel , PharmDr.Machová 

 

Nepřijato, pro: 3, proti: 3, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

7.  Směrnice k vnitřní kontrole - kontrolní řád 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila návrh novely Kontrolního řádu, původní byl účinný od roku 2005. Na doporučení 
kontrolního výboru je směrnice zjednodušena a podpisové vzory jsou převedeny do podpisového řádu. Návrh byl  
konzultován s členkami finančního výboru, projednán s předsedkyní kontrolního výboru, k návrhu se vyjadřovali 
všichni vedoucí odborů a rovněž pan starosta a místostarosta. 

Usnesení č. R/2017/345 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

novelu směrnice č. 10 Směrnice k vnitřní kontrole - kontrolní řád 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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8.  Změna vnitřní směrnice č. 16 - Veřejné zakázky 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Pan starosta zdůvodnil novelu směrnice o veřejných zakázkách (soulad s platnou legislativou) a  navrhl ještě navýšit 
hodnotu pro zadávání z ruky do 300 tis. Kč,  pro poptávkové řízení do 500 tis. Kč a nad 500 tis. Kč připravit výběrové 
řízení. Diskuze proběhla nad možností další novely, pokud se změní situace na trhu práce a stoupne zájem o veřejné 
zakázky. Dlouhá rozprava byla zakončena shodným stanoviskem, že lze připravit další novelu, pokud to bude situace 
vyžadovat. Členové rady i zastupitelstva se účastní otevírání obálek u vyhlášených veřejných zakázek a znají situaci, 
kdy o tyto zakázky není zájem (např. z 13 poptaných podnikatelů se řízení zúčastnil jediný)  a tato situace je bežná. 

Usnesení č. R/2017/346 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   p r o j e d n a l a  

návrh změny vnitřní směrnice č.16, která upravuje postup při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 

I I .   s c h v a l u j e  

změnu vnitřní směrnice č. 16 - Veřejné zakázky 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9.  Výměna oken a dveří v č.p. 22 - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Výměna oken a dveří v č.p. 22" a 
požádal o schválení Smlouvy o dílo s se společností ASTENA interiér, s.r.o., jejíž nabídka byla vyhodnocena jako 
nejvýhodnější. Vzhledem k tomu, že budova staré radnice se nachází v městské památkové zóně, výběr byl 
konzultován s Odborem památkové péče MěÚ Chrudim, realizace proběhne ve 2 etapách s využitím prázdnin. 

Usnesení č. R/2017/347 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Výměna oken a dveří na č.p. 22" 

I I .   s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy o dílo se společností ASTENA interiér, s.r.o. na veřejnou zakázku "Výměna oken a dveří na č.p. 
22" 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy o dílo se společností ASTENA interiér, s.r.o. na veřejnou zakázku "Výměna 
oken a dveří na č.p. 22" 

Termín: 31.10.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  Rozšíření projektové dokumentace elektroinstalace a modernizace sokolovny  - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
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Pan starosta předložil protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Rozšíření projektové dokumentace 
elektroinstalace a modernizace sokolovny" a navrhl schválení uzavření Smlouvy o dílo se společností Projekce CZ 
s.r.o., jejíž nabídka byla vyhodnocena komisí jako nejvýhodnější. K podání nabídek bylo vyzváno třináct dodavatelů, z 
nichž nabídku podal pouze jeden a jeho nabídka byla nižší než vyhlašovaná cena. Tři se omluvili z kapacitních 
důvodů, ostatní nabídku nepodali bez sdělení důvodu. 

Usnesení č. R/2017/348 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Rozšíření projektové dokumentace elektroinstalace a 
modernizace sokolovny" 

I I .   s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy o dílo se společností Projekce CZ s.r.o. na veřejnou zakázku "Rozšíření projektové 
dokumentace elektroinstalace a modernizace sokolovny" 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy o dílo s Projekce CZ s.r.o. na veřejnou zakázku "Rozšíření projektové 
dokumentace elektroinstalace a modernizace sokolovny" 

Termín: 31.10.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  Parkoviště a chodníky v ul. Havlíčkova - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Parkoviště a chodníky v ul. 
Havlíčkova". Předchozí zadávací řízení bylo zrušeno, protože nebyla podána žádná nabídka. V opakovaném 
zadávacím řízení byla výzva k podání nabídky zaslána 14 dodavatelům, nabídku však podal pouze jeden. Nabídková 
cena  (4 mil,. Kč) výrazně přesahuje částku plánovanou v rozpočtu města i rozpočet od projektanta a není možné 
porovnání s jinými nabídkami. Z tohoto důvodu navrhl zadávací řízení zrušit a vypsat nové, a to s termínem realizace 
v prvním pololetí 2018 a s podmínkou schválení příslušné částky v rozpočtu města. 

Usnesení č. R/2017/349 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Parkoviště a chodníky v ul. Havlíčkova" 

I I .   r o z h o d u j e  

o zrušení veřejné zakázky "Parkoviště a chodníky v ul. Havlíčkova" z důvodu podání jediné nabídky s cenou 
výrazně převyšující částku v rozpočtu města 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vypsání nového zadávacího řízení na veřejnou zakázku "Parkoviště a chodníky v ul. 
Havlíčkova" 

Termín: 30.11.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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12.  Výměna oken a dveří v č.p. 586 - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Výměna oken a dveří v č.p. 586" 
(skautská klubovna) a požádal o schválení výběru dodavatele K - interier Heřmanův Městec s.r.o., jehož nabídka byla 
vyhodnocena jako nejvýhodnější ze dvou podaných. 

Usnesení č. R/2017/350 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Výměna oken a dveří v č.p. 586" 

I I .   s c h v a l u j e  

výběr dodavatele K - interier Heřmanův Městec s.r.o. na veřejnou zakázku "Výměna oken a dveří v č.p. 586" 

 

 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit realizaci veřejné zakázky "Výměna oken a dveří v č.p. 586" u společnosti K - interier 
Heřmanův Městec s.r.o. 

Termín: 31.10.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

13.  Finanční vyhodnocení pouti 2017 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila finanční vyhodnocení letošní pouti. Poplatek za umístění atrakcí a stánků činí 832 344 Kč. 
Výdaje spojené s pořádáním poutě činí 104 278 Kč. U veřejného WC jsou výdaje vyšší než příjmy, a to o 3 630,8 Kč. 
Finanční zisk z letošní pouti tak činí 724 435,20 Kč. 

Usnesení č. R/2017/351 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu o finančním vyhodnocení pouti 2017 

 

14.  Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města v rámci Programu regenerace 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města v 
rámci Programu regenerace městských památkových rezervací a památkových zón v roce 2017 s panem Josefem 
Zahrádkou na opravu střechy hájovny č.p. 338 (areál zámku č.p. 37) ve výši 170.000,- Kč (140.000,-Kč Ministerstvo 
kultury a 30.000,-Kč z rozpočtu města). Doporučení poskytnutí příspěvku schválila Rada města dne 16.5.2017 
(usnesení č. R/2017/173), poskytnutí příspěvku schválilo zastupitelstvo města dne 12.6.2017 (Usnesení Z/2017/037). 

Usnesení č. R/2017/352 
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Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

uzavření Smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města v rámci Programu regenerace 
MPZ na rok 2017 s panem Josefem Zahrádkou 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucí odboru finančního 

1.1.  uzavřít Smlouvu o dotaci s panem Josefem Zahrádkou 

Termín: 20.10.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.  Dotace Pardubického kraje - provoz TIC Heřmanův Městec 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrh smlouvy na poskytnutí dotace, kterou na základě žádosti přidělil Pardubický kraj, na 
Podporu činnosti a provozu TIC v Pardubickém kraji, našemu Turistickému informačnímu centru ve výši 25.981,- Kč 
pro rok 2017. Účelová dotace se poskytuje na základě Smlouvy  č.OKSCR/17/23982 a byla schválena Zastupitelstvem 
Pardubického kraje dne 11.9.2017 usnesením č. Z/125/17. 

Usnesení č. R/2017/353 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Smlouvu č. OKSCR/17/23982 o poskytnutí dotace Pardubického kraje z programu Podpora činnosti a provozu 
turistických informačních center v Pardubickém kraji 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Ivaně Jankovské, tajemníkovi 

1.1.  Zajistit uzavření Smlouvy č. OKSCR/17/23982 o poskytnutí dotace 

Termín: 15.10.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

16.  Redakce Leknín.TV 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta v souladu se zprávou Komise pro medializaci předložil na základě návrhu pana Jakuba Nováka návrh na 
složení redakčního týmu TV Leknín doplněné o nové dva členy. Protože v minulosti nedošlo s ohledem na pilotní 
projekt k jmenování, je  předkládáno k projednání oficiální jmenování redakce internetové televize. Souběžně vzniká 
potřeba připravit textovou změnu pravidel zásad pro vydávání tištěného zpravodaje a videozpravodaje, včetně 
společného kontrolního orgánu složeného ze zástupců politických stran a hnutí zastoupených v zastupitelstvu města, 
tedy společnou redakční - mediální - radou. 

Usnesení č. R/2017/354 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   j m e n u j e  
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1.  člena Redakce Leknín.TV - dramaturga - Jitku Řehákovou 

2.  člena Redakce Leknín.TV - moderátora - Jakuba Nováka 

3.  člena Redakce Leknín.TV - kameramana - Dušana Malínského 

4.  člena Redakce Leknín.TV - editora - Michala Komárka 

5.  člena Redakce Leknín.TV - fotografa - Pavla Cibulku 

I I .   u k l á d á  

1.  Janu Řehákovi 

1.1.  Komisi pro medializaci předložit Radě města úpravu Zásad pro vydávání městského zpravodaje 
začleněním pravidel pro listinné a TV vydání se společným kontrolním orgánem složeným ze 
zástupců subjektů v zastupitelstvu města - Redakční (mediální) radou 

Termín: 31.10.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

17.  Dotazníkové šetření - ul. Barákova 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil výsledek dotazníkového šetření ohledně zjednosměrnění ulice Barákova v Heřmanově Městci. 
Rozneseno bylo 60 dotazníků v ulici Barákova (od křižovatky s I/17 až po kostel) a v ulici Jonášova. Zpět se vrátilo 37 
dotazníků, ze kterých vyplynulo, že nadpoloviční většina občanů nesouhlasí. Správa majetku nedoporučuje 
zjednosměrnění ulice Barákova a doporučuje řešit ve spolupráci s Policií ČR zákaz stání a zastavení od křižovatky se 
silnicí I/17 po odbočku do ulice Jonášova. Pan Pošík požádal o řešení stání vozidel u východu ze školky Jonášova do 
ulice Barákova a před Turistickým a informačním centrem, navrhl vydat Městskou policií upozornění ve zpravodaji 
Leknín, až posléze rešit sankcemi. 

Usnesení č. R/2017/355 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předložený výsledek dotazníkového šetření 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  požádat Policii ČR o vyjádření k možnosti omezení stání a zastavení v ul. Barákova 

Termín: 20.10.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

18.  Dodatek ke smlouvě o poskytování pečovatelské služby 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila návrh  Dodatku ke smlouvě o poskytování pečovatelské služby  mezi Městem Heřmanův 
Městec a Obcí Kostelec u Heřmanova Městce. Dodatek se týká změny sjednané ceny, která byla stanovena v roce 
2015 a v současné době je kalkulace vyšší. 

Usnesení č. R/2017/356 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  
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Dodatek č. 2  ke smlouvě o poskytování pečovatelské služby s obcí Kostelec u Heřmanova Městce 

Přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

 

 

 

 

Na závěr jednání p. Řehák vyslovil uznání  pro p. Bohumila Starého, sl. Adélu Dostálovou a přípravný team  městských 
slavností. Pan starosta poděkoval  p. Volejníkovi za koordinaci všech  činností souvisejících s přípravou a průběhem 
slavností. Členové rady se shodli, že pochvaly jsou oprávněné, neboť průběh slavností byl bezproblémový a k plné 
spokojenosti občanů města. Pan starosta podal informaci o přípravě změny územního plánu (podněty zaslali občané i 
architekt). Pan starosta předpokládá, že návrh změny bude představen a následně projednán zastupitelstvem města v 
březnu 2018. Dotazy je nutno směrovat na architekta města (sběr podnětů k 1. změně územního plánu byl ukončen 
30.9.2017). Dále pan starosta informoval, že se chystá aktualizace obecně závazných vyhlášek, tak aby byly v souladu s 
platnou legislativou, předpokládá, že sazby poplatků se nebudou měnit. Na příští jednání bude pozván  ředitel další 
příspěvkové organizace, ředitel ZUŠ pan Ing. Václav Říha. Na závěr jednání pan starosta poděkoval členům rady za účast a 
spolupráci a jednání v 15.00 hod. ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Josef Kozel, starosta 
 

 

Otakar Volejník, místostarosta 
 
 


